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Emne: Fiske av tunfisk Høringssvar. 
 
Hei Brynjar Berg her, Fisker på Blad B. 
Sterkt uenig i forvaltningen som tillater notfangst av tunfisk. 
Når en ser på den elendige pris og kvalitet som ble resultatet i 2016. 
Mener jeg det er på tide å bruke fornuften og forby direktefiske med not etter tunfisk. 
Da dette var medvirkende årsak til kollaps i bestanden tidligere år. 
Det å kaste på stimene når fisken samles på kvelden er den reneste nedfisking av bestand. 
Mener det beste er stangfiske etter denne fantastiske fisken, da har alle som skaffer seg passende utstyr 
rett til å delta og undermåls fisk kan settes fri. 
Og verdiskapingen på fiskeriet ville blitt kanskje 100 ganger større. 

Klar til å rigge min lille fiskebåt for tunfiske 😉 
Men dere kommer sikkert til å gi alt til en båt........som leverer kvalitet som er .... 
 
Miljøvennlig hilsen 
Brynjar Berg 
95152930 
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